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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Feneketlen kút a Korányi projekt?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Semmelweis Egyetem KMOP-4 .3 .1/A2-09-2f-2010-0001 kódszámú „Korányi projekt” c .
pályázata a magyar egészségügy egyik legnagyobb beruházása az elmúlt tíz évben . A 2010 -
ben elnyert 8,111 milliárd forint európai uniós támogatás mellett a projekt a volt és jelenleg i
kormányzat teljes támogatását élvezi . Ennek ellenére a tervezett 7 szintes Központi
Betegellátó Épületet helikopter leszálló pályával, központi diagnosztikával, moder n
fizioterápiás részleggel és a többi klinikai épülettel összekötő folyosóval mindeddig ne m
sikerült átadni és használatba venni . A csúszás oka nem lehet forráshiány, hiszen 201 1
novemberében a Nemzeti Erőforrás Minisztérium (EMMI jogel őd) 1,9 milliárd forint plusz
támogatást nyújtott a Sürg ősségi-traumatológiai Centrum építészeti kialakításához . Ezzel
szinte párhuzamosan dr. Réthelyi Miklós miniszter 2012 márciusában támogató okiratot adott
ki a pályázat keretében létrejövő többletkapacitások el őzetes befogadásáról . A 1886/2013 .
(XI. 29.) Korm. határozat további 1,4274 milliárd forint többletforrást biztosított a projektnek .
A 267/2012. (IX. 20.) Korm. rendelet, a Korányi Projekthez kapcsolódó közigazgatás i
hatósági ügyeket nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű üggyé nyilvánította .
Mindezek ellenére a projekt nem került lezárásra, az épületet és betegellátó egységeket nem
sikerült használatba venni .



Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

Milyen készültségi fokon áll jelenleg a Korányi projekt ?

Mikorra várható a projekt lezárása és az Üll ő i úton felhúzott sürg ősségi centrum
klinika által történ ő használatba vétele ?

Mekkora összeg hiányzik még a projekt befejezéséhez és honnan kívánja az t
előteremteni a kormány ?

Milyen forrásból, honnan kívánják a sürg ősségi centrum eszközeit biztosítani?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 3 .

Tisztelettel :

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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